



- THINK BIG!** Beruf und Karriere; Forschung Live  
*THINK BIG! Work & Careers; Research Live*
- Baugeräte, Werkzeuge und Baustelleneinrichtungen  
*Construction equipment, tools and site installations*
- Schalungen, Zubehör und Gerüste  
*Formworks, accessories and scaffoldings*
- Maschinen und Anlagen zur Herstellung zement-, kalk- und gipsgebundener Bauelemente und zur Bearbeitung von Naturwerkstein; Betonaufbereitung; Baustoffprüf-systeme  
*Plant and machinery for producing cement-, lime- and gypsum- based components and for tooling natural stone, concrete mixing, control systems for building materials*

- Prüf-, Mess-, Regel-, und Steuerungstechnik; Ausrüstung, Zubehör und Verschleißteile  
*Test-, measurement-, and process control engineering; equipment, accessories and replacement parts*
- Antriebstrang; Antriebs- und Fluidtechnik; Ausrüstung, Zubehör und Verschleißteile  
*Powertrain; drive systems, fluid technology; equipment, accessories and replacement parts*
- Ausrüstung, Zubehör und Verschleißteile; Stahlherstellung und -verarbeitung; Pumpen; Reifen  
*Equipment, accessories and replacement parts; steel production and steel processing; pumps; wheels*
- Mining mit / with bauma Forum

- Aufbereitungstechnik, Rohstoffhandlung; Baustoffrecycling  
*Mineral processing, handling of raw materials; recycling building materials*
- Maschinen und Anlagen für die Betonstahlbearbeitung  
*Plant and machinery for processing concrete-reinforcing steel*
- Erd-, Straßen-, Stollen- und Tunnelbaumaschinen; Anbaugeräte; Hebezeuge  
*Compaction equipment for earth-works and road construction, machinery for the construction of galleries and tunnels; attachments; lifting appliances*
- Bau- und Nutzfahrzeuge  
*Trucks and construction vehicles*

- FN: Freigelände Nord / Open-air area North**  
Drilling; Mining; Aufbereitungstechnik; Schalungen und Gerüste; Baufahrzeuge; Baustelleneinrichtungen; Hebezeuge und Baumaschinen  
*Drilling; mining; mineral processing; formworks and scaffoldings; construction vehicles; site installations; lifting appliances and construction machinery*
- FM: Freigelände Mitte / Open-air area Mid**  
Baumaschinen; Hebezeuge; Mining; Aufbereitungstechnik  
*Construction machinery; lifting appliances; mining; mineral processing*
- FS: Freigelände Süd / Open-air area South**  
Maschinen und Anlagen für den Straßenbau und für die Betonverarbeitung; Mining; Hebezeuge, Flurförderzeuge; Baustelleneinrichtungen  
*Plant and machinery for road construction and processing concrete; mining; lifting appliances, conveyors; site installations*